
 1 

Z á p i s n i c a  

 

z neplánovaného tretieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hornej Súči, konaného dňa  

30. decembra 2022 o 16,00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Hornej Súči  

________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní:  

 

Jakub Ondračka, starosta obce   

František Barinec, poslanec OZ    

Ing. Michal Cverenkár, poslanec OZ  

Ing. Miroslav Čapák, poslanec OZ   

Bc. Soňa Čičáková, poslanec OZ  

Ing. Pavol Dohnan, poslanec OZ 

Júlia Gugová, poslanec OZ  

Jozef Mrázik, poslanec OZ 

Eva Macharová, poslanec OZ    

Vladimír Pekárek, poslanec OZ    

   

Zapisovateľka: Margaréta Baginová 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Radovan Sáska, hlavný kontrolór obce 

 

Neprítomní:  Jozef Zemanovič, poslanec OZ 

  Mgr. Dominik Zemanovič, poslanec OZ  

 

Rokovanie plánovaného obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Jakub Ondračka. Privítal prítomných 

poslancov a konštatoval, že je prítomných 9 poslancov a neprítomní Jozef Zemanovič a Mgr. Dominik 

Zemanovič, boli ospravedlnení.  

 

Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

   

Písaním zápisnice poveril Margarétu Baginovú. Súčasne navrhol pracovné komisie. Overovateľov navrhol 

Ing. Miroslava Čapáka a Františka Barinca. 

Poslanci hlasovali o  pracovných komisiách a jednomyseľne ich schválili.  

 

Ďalej starosta predložil návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh programu OZ: 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 1/08/2022-OZ 

schvaľuje program neplánovaného zasadnutia OZ zo dňa 30. 12. 2022: 

1/ Rozpočet obce na roky 2023 – 2025, Stanovisko hlavného kontrolóra 

2/ Zásady odmeňovania poslancov OZ v Hornej Súči a Zásady odmeňovania členov komisií OZ v Hornej 

Súči, ktorí nie sú poslancami 

3/ Prerokovanie uznesenia o prijatí nevyčerpaných finančných zdrojov – Bytové domy 

4/ Rôzne 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek,  
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Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý.  

 

Poslanci program jednomyseľne schválili a ďalej sa ním riadili.  

 

1/ Rozpočet obce na roky 2023 – 2025, Stanovisko hlavného kontrolóra 

 

 Starosta informoval o návrhu rozpočtu obce na roky 2023 – 2025, ktorý poslanci obdržali 

v materiáloch. Návrh bol vyvesený na úradnej tabuli.  

 K rozpočtu vyjadril svoje stanovisko hlavný kontrolór obce Mgr. Sáska a informoval, že rozpočet je 

vyrovananý.  

 Keď neboli otázky, starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 2/08/2022-OZ 

a) schvaľuje rozpočet obce Horná Súča vrátane programov na rok 2023 

b) berie na vedomie rozpočet obce Horná Súča vrátane programov na roky 2024 - 2025 

c) berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu obce na rok 2023 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

2/ Zásady odmeňovania poslancov OZ v Hornej Súči a Zásady odmeňovania členov komisií OZ 

v Hornej Súči, ktorí nie sú poslancami 

 

 Starosta informoval, že poslanci obdržali zásady odmeňovania poslancov a členov komisií OZ, ktorí 

nie sú poslancami v materiáloch.  

 

Poslankyňa Gugová mala pozmeňujúci návrh, aby kultúrna komisia mohla zasadať viac krát za mesiac. Sú 

dôležité akcie, ktoré sa za jedno zasadnutie nepripravia (napr. Dožinky, Pochod zdravia, Hravá jeseň, SNP, 

Ples a iné). 

Poslanec Pekárek sa vyjadril, že nikto nebráni zasadať o hodinu viac.  

Poslankyňa Gugová podala pozmeňujúci návrh:  

- V Zásadách odmeňovania poslancov OZ v Hornej Súči zmeniť čl. 4 bod 3) Odmena za prácu 

v komisii OZ sa poslancovi priznáva za maximálne dve rokovania komisie 

- V Zásadách odmeňovania členov komisií OZ v Hornej Súči, ktorí nie sú poslancami zmeniť  čl. 2 

bod 2) Odmena za prácu v komisii OZ sa členovi komisie priznáva za maximálne dve rokovania 

komisie v príslušnom kalendárnom mesiaci.  

 

Starosta dal hlasovať za pozmeňujúci návrh. 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 6 

Prítomní: 9 Proti: 2 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  1 

Za Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, Macharová, Mrázik 

Proti Barinec, Pekárek 
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Zdržal sa Ing. Cverenkár 

Pozmeňujúci návrh bol prijatý. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia aj so zapracovanou zmenou. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 3/08/2022-OZ 

a) schvaľuje Zásady odmeňovania poslancov OZ v Hornej Súči s účinnosťou od 01. 01. 2023 so 

zapracovanou zmenou 

b) schvaľuje Zásady odmeňovania členov komisií OZ v Hornej Súči, ktorí nie sú poslancami s účinnosťou 

od 01. 01. 2023 so zapracovanou zmenou 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

3/ Prerokovanie uznesenia o prijatí nevyčerpaných finančných zdrojov – Bytové domy 

 

 Starosta informoval o uznesení č. 3/05/2022-OZ, ktoré bolo prijaté dňa 30. 09. 2022, ale nebolo 

naplnené. To uznesenie sa zruší a máme pripravené nový návrh uznesenia. 

 

Starosta informoval o zámere Obce Horná Súča  v súvislosti s výstavbou  nájomných bytov bežného 

štandardu v stavbe " Bytové domy a technická infraštruktúra Horná Súča ” o predloženie žiadosti o zvýšenie 

úveru z prostriedkov ŠFRB, o súhlase so zvýšením obstarávacieho nákladu stavby, o vyčlenení  finančných 

prostriedkov z rozpočtu obce na splácanie splátok zvýšeného úveru a o spôsobe zabezpečenia zvýšeného 

úveru. Túto informáciu mali aj v materiáloch v návrhu uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 4/08/2022-OZ 

ruší uznesenie č. 3/05/2022-OZ zo dňa 30. 09. 2022 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 5/08/2022-OZ 

 

I. berie na vedomie 

 

zámer Obce Horná Súča  v súvislosti s výstavbou  nájomných bytov bežného štandardu v stavbe " Bytové 

domy a technická infraštruktúra Horná Súča ” o predloženie žiadosti o zvýšenie úveru z prostriedkov ŠFRB , 
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súhlas so zvýšením obstarávacieho nákladu stavby , vyčlenenie  finančných prostriedkov z rozpočtu obce na 

splácanie splátok zvýšeného úveru , spôsob zabezpečenia zvýšeného úveru  

 

II. schvaľuje 

 

1. Predloženie žiadosti o zvýšenie štátnej podpory ( úveru ) z prostriedkov ŠFRB na výstavbu  nájomných 

bytov v stavbe „ Bytové domy a technická infraštruktúra Horná Súča “ podľa platnej Zmluvy o úvere číslo 

300/287/2021 o výšku 244 090 ,- eur  

 

2. Zvýšenie obstarávacieho nákladu stavby na 1 460 011,60  eur a prijatie záväzku , že  bude vyčleňovať 

v rozpočte prostriedky na splácanie poskytnutého zvýšeného úveru zo ŠFRB počas celej doby jeho 

splatnosti. 

 

3. Zabezpečenie záväzku voči ŠFRB vyplývajúceho zo zmluvy o úvere, a to zriadením záložného práva na 

nehnuteľnosti evidované na liste vlastníctva č.1397 a to : Budova obecného úradu a Kultúrny dom s.č.233 a 

234, pozemky reg. C-KN s parc.č. 215/1,215/5,215/4  v obci Horná Súča , k.ú. Horná Súča   

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

4/ Rôzne 

 

a) Informácia o delimitácii funkcie starostu Ing. Juraja Ondračku 

 

 Starosta informoval, že podpísal delimitačný protokol od Ing. Juraja Ondračku. Bol kompletný. 

V prvom protokole boli informácie o zamestnancoch, hmotný a nehmotný majetok. Chýbala správa 

audítorky a niektoré projekty, ale už je to v poriadku a uzavreté.  

 

 Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 6/08/2022-OZ 

berie na vedomie informáciu o delimitácii funkcie starostu Ing. Juraja Ondračku 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

b) Nevyčerpaná dovolenka Ing. Juraja Ondračku 

 

 Starosta informoval, že Ing. Juraj Ondračka podal žiadosť o usporiadanie nevyčerpanej dovolenky.  
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Táto žiadosť bola prerokovaná na finančnej komisii. Starosta odovzdal slovo predsedovi FK, aby informoval 

poslancoch o tejto žiadosti.  

Ing. Dohnan infromoval, že na finančnej komisii bola táto žiadosť prerokovaná a bola Ing. Ondračkovi 

poslaná aj odpoveď, aby doplnil do žiadosti počet dní nevyčerpanej dovolenky, za ktorú žiada vyplatiť 

náhradu platu. Na to odpovedal, že rozsah vyplatenia náhrady platu starostovi za funkčné obdobie 2018 – 

2022, za nevyčerpanú dovolenku necháva na rozhodnutie príslušného orgánu obce. 

 

Poslanec Mrázik podal pozmeňujúci návrh, aby sa vyplatila náhrada platu starostu obe Ing. Jurajovi 

Ondračkovi za nevyčerpanú dovolenku za rok 2022 v rozsahu 25 dní. 

 

Starosta dal hlasovať za pozmeňujúci návrh. 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 4 

Prítomní: 9 Proti: 4 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  1 

Za Ing. Čapák, Gugová, Macharová, Mrázik 

Proti Barinec, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Pekárek 

Zdržal sa Ing. Cverenkár 

Pozmeňujúci návrh nebol prijatý.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia, že poslanci boli informovaní o podanej žiadosti od p. Ing. Juraja 

Ondračku. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 7/08/2022-OZ 

berie na vedomie informáciu o podanej Žiadosti o usporiadanie nevyčerpanej dovolenky starostu obce 

v súvislosti s ukončením funkčného obdobia 2018 - 2022 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

c) Poverenie starostu obce 

 

 Starosta odovzdal slovho hlavnému kontrolórovi obce, ktorý informoval, že na poslednom zasadnutí 

OZ bolo prijaté uznesenie č. 5/07/2022 , ktoré nebolo správne navrhnuté. Pretože tam bolo poverenie 

starostu na rok 2022 a musí byť poverenie starostu úpravou rozpočtu k 31.12.2022. 

Z toho dôvodu predchádzajúce uznesenie sa zruší a priíjme sa nové uznesenie.  

 

Starosta dal hlasovať za návrhy uznesení. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 8/08/2022-OZ 

ruší uznesenie č. 5/07/2022 zo dňa 16. 12. 2022 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 
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Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý.  

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 9/08/2022-OZ 

poveruje starostu úpravou rozpočtu k 31.12.2022 v príjmovej a výdavkovej časti podľa skutočne prijatých 

finančných prostriedkov od štátu, v prípade nevyhnutných výdavkov upraviť rozpočet v programoch na 

jednotlivých funkciách a položkách podľa skutočnosti, upraviť rozpočet rozpočtovej organizácie v časti 

bežné výdavky a v časti bežné príjmy podľa skutočnosti 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

d) Použitie rezervného fondu 

 

 Starosta informoval o schávelení použitia rezervného fondu vo výške 53 480 EUR. 

 

Hlavný kontrolór informoval, že je to na IBV Horné Lány, Modernizáciu učební v ZŠ s MŠ a Elektronickú 

úradnú tabuľu. Tieto projektý sú vyplatené. Je prebytok v záverenčom účete a bolo potrebné to presunúť. 

Dali sa z bežných výdavkov a je potrebné to presunúť na RF.  Je to účelová operácia, ktorú je potrebné 

schváliť.  

 

Starosta informoval, že rezervný fond ku dňu 28. 11. 2022 bol vo výške 28 867,25 EUR.  

D)a 27. 06. 2022 bola uznesením číslo 14/02/2022-OZ schválená tvorba rezervného fondu – výsledok 

hospodárenia za rok 2021 bol vo výške 75 116,58 EUR, finančné prostriedky neboli poukázané na účet 

rezervného fondu, dnes sme poukázali sumu 70 000,00 EUR a zostáva ešte previesť 5 116,58 EUR. Zostatok 

na účte rezervného fondu ku dňu 30. 12. 2022 je 98 867,25 EUR. 

 

Neboli žiadne otázky.  

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 10/08/2022-OZ 

schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške 53 480 € . 

V členení: 

IBV Horné Lány                                14 768 € 

Modernizácia učební v ZŠ s MŠ       22 256 € 

Elektronická úradná tabuľa               16 456 € 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  
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Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

e) Zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2022 

 

 Hlavný kontrolór informoval, že dňa 16. 12.2 022 bolo prijaté uznesenie k zmenám rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 5/2022. Účtovníčka v ňom vyhľadala zratovaciu chybu v bežných výdavkoch a 

zmeny rozpočtu sa schvaľujú. Preto je potrebné uznesenie zo dňa 16. 12. 2022 zrušiť a prijať nové. 

 

Keď neboli otázky, starosta dal hlasovať za návrh uznesení. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 11/08/2022-OZ 

ruší uznesenie č. 4/07/2022-OZ zo dňa 16. 12. 2022 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý.  

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 12/08/2022-OZ 

schvaľuje zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2022 ku dňu 16. 12. 2022 podľa prílohy 

    Rozpočet Rozpočet 

Návrh na 

zmenu Rozpočet 

  

na rok 2022 na rok 2022 rozpočtu  na rok 2022 

  pred zmenou RO  č. 5 po zmenách  

     k 16.12.2022 rozp.op.č.5 

v eurách v eurách v eurách v eurách 

Bežné príjmy  2 536 113 2 726 727 34 600 2 761 327 

z toho ZŠ  107 000 125 200 2 880 128 080 

Kapitálové príjmy  2 758 032 2 764 532 49 245 2 813 777 

z toho ZŠ  - - - - 

Fin.operácie-príjmy  2 546 485 2 813 571 - 2 813 571 

z toho ZŠ  - - - - 

Príjmy spolu 7 840 630 8 304 830 83 845 8 388 675 

      

  Rozpočet Rozpočet 

Návrh na 

zmenu Rozpočet 

  na rok 2022 na rok 2022 rozpočtu na rok 2022 

   pred zmenou RO  č. 5 po zmenách 

    k 16.12.2022  

  v eurách v eurách v eurách v eurách 

Bežné výdavky  2 461 632 2 693 057 -3 113 2 689 944 

z toho ZŠ  1 414 164 1 475 663 42 513 1 518 176 

Kapitálové výdavky  3 226 385 3 309 160 23 748 3 332 908 

z toho ZŠ  2 850 6 828 - 6 828 

Fin.operácie-výdavky  2 152 613 2 302 613 - 2 302 613 

z toho ZŠ  - - - - 
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Výdavky spolu 7 840 630 8 304 830 20 635 8 325 465 

prebytok  0 0 63 210 63 210 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 9 

Prítomní: 9 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Ing. Cverenkár, Ing. Čapák, Bc. Čičáková, Ing. Dohnan, Gugová, 

Macharová, Mrázik, Pekárek 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

Keď boli body prerokované starosta obce poďakoval všetkým prítomným poslancom aj 

spoluobčanom za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil o 17,05 hod. 

 

 

 

 

 

 

             Jakub Ondračka 

                        starosta obce 

 

 

Overovatelia:  Ing. Miroslav Čapák   ............................................... 

 

 

                         František Barinec   ............................................... 


